
 

Yau Yat Chuen Garden City Club  

又 一 村 花 園 俱 樂 部 

 

17th August 2021 

Dear Members, 

Re-open of Karaoke System 

Please be informed that the Karaoke System will be re-open from 22nd August 2021 (Sunday) at 9:00am. The relevant 

terms of use must under the Government’s Prevention and Control of Disease (Requirements and Directions) 

(Business and Premises) Regulation (Cap. 599F). The details as blows: 

⚫ Service hours: 9:00a.m. – 11:00p.m. 

⚫ User capacity: Maximum 8 persons (including coach). 

⚫ Only members allowed. 

⚫ Must wear a mask. 

⚫ Scan the “LeaveHomeSafe” venue QR code using the “LeaveHomeSafe” mobile application on mobile phone 

before enter the room. 

⚫ Must received the first dose of the Government approved COVID-19 vaccine. 

⚫ No eating and drinking. 

 

Thank you for your kind attention! 

Recreation Department 

尊敬的會員, 

歌唱系統服務重新開放 

本會之歌唱系統服務將於二零二一年八月二十二日（星期日）早上九時起重新開放。有關使用條款需

遵從政府之《預防及控制疾病（規定及指示）（業務及處所）規例》(第 599F 章)，詳情如下： 

⚫ 服務時間：早上 9 時至晚上 11 時。 

⚫ 房間人數：上限 8 人(包括教練)。 

⚫ 只限會員租用。 

⚫ 必須佩戴口罩。 

⚫ 在進入房間前必須利用手機的「安心出行」流動應用程式掃描「安心出行」場所二維碼。 

⚫ 需完成接種第一劑政府認可之新冠疫苗。 

⚫ 不准飲食。 

 

祈希垂注! 

康樂部謹啟 

二零二一年八月十七日 


